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Abstract (en)
[origin: ES8403575A1] A motor pump set having two coaxial shafts is provided with a fluid circuit for protecting the rotary packing-gland against any
ingress of solid particles such as sand. Pumped fluid is withdrawn from an intermediate space of the pump and returned upstream via a duct within
the pump shaft in order to lubricate the bearings as it passes. The fraction of the fluid stream which is discharged from the last bearing flows in the
vicinity of the packing-gland and is driven through radial discharge ducts under the action of centrifugal force.

Abstract (fr)
Groupe motopompe pour puits de forage, comprenant un moteur (1) et une pompe (6) à arbres (3,5) coaxiaux. Du liquide pompé est prélevé
dans l'étage (10) de la pompe et ramené suivant (L) vers l'amont par un canal (14) de l'arbre (5) pour lubrifier au passage les paliers. La partie
s'échappant du dernier palier passe au voisinage de la garniture d'étanchéité (7) et est chassée par des canaux (29) par centrifugation. Application
à la protection des garnitures d'étanchéité des groupes motopompe contre les particules solides.
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